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Abstract (en)
[origin: US6646361B2] A method of synchronizing drive to a gas-insulated circuit breaker with the voltage waveform applied to the terminals of the
circuit breaker so as to cause the circuit breaker to switch at a computed target instant that is as close as possible to an instant corresponding to a
certain amplitude level in the voltage waveform, wherein the pressure of the insulating gas inside the circuit breaker is measured immediately before
said switching, and wherein said measurement is used together with prerecorded data representative of variation in the dielectric characteristic of the
circuit breaker as a function of the pressure of said insulating gas in order to optimize computation of said target instant.

Abstract (fr)
Le procédé de synchronisation de la manoeuvre d'un disjoncteur à isolation au gaz avec l'onde de tension (TR) appliquée aux bornes du disjoncteur
pour obtenir une commutation du disjoncteur à un instant cible calculé le plus proche possible d'un instant correspondant à un certain niveau
d'amplitude de l'onde de tension, consiste en ce qu'une mesure de la pression du gaz d'isolation dans le disjoncteur est effectuée juste avant
ladite commutation, et en ce que ladite mesure est utilisée conjointement avec des données préenregistrées représentatives de l'évolution de
la caractéristique diélectrique (C) du disjoncteur en fonction de la pression dudit gaz d'isolation afin d'optimiser le calcul dudit instant cible (tcc).
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